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信息咨询服务说明 
Information Consultation Service Statement 
 
尊敬的客户， 
Dear Valued Client, 
 
感谢您联系我司 Corridors Advisory (CA) 。我司作为在 UAE Ministry of Economy (MoE) Anti-Money 
Laundering (AML, 反洗钱部门)正式备案的 Corporate Service Provider(CSP, 企业服务提供商), 会严格
遵守 UAE AML合规标准, 我司收到您填写完整的 KYC 表格并附上您的护照扫描件后, 先完成尽职调查
，然后与您预约(视频)会议。 
Thank you for contacting We, Corridors Advisory (CA). Being as an officially registered Corporate 
Service Provider (CSP) with the UAE Ministry of Economy (MoE) – Anti-Money Laundering (AML) 
Department, we CA must conduct due diligence before proceeding with any of our clients. Therefore, 
we kindly request you to complete our KYC form and provide a scanned copy of your passport. Once 
we receive and screen the required documents, we will then only contact you to schedule a (video/ 
physical) meeting. 
 
因我司每日收到的咨询量饱和，为了更高效地解答您的问题，建议会议前您集中问题清单。 
Due to the high volume of daily inquiries, we recommend that you prepare a list of questions in 
advance to ensure a more efficient consultation session. 
 
我司收取的信息咨询费为 每小时 USD 220/AED 750 + 5% 增值税。 
We CA’s consultation fee is USD 220/AED 750 per hour + 5% VAT. 
 
因您是通过推荐联系到我司，我们将为您提供 一次 1 小时的免费咨询服务。从第二次咨询开始，费用
将按标准收取。但如果您后续选择我司的公司注册/变更/更新等服务，您支付的咨询费可全额抵扣相应
的服务费用，届时您仅需补足差额。感谢您的理解与支持。 
Since you have been referred to us, we are pleased to offer you a complementary consultation 
session of one hour. From the second consultation onwards, the standard fee will apply. However, if 
you proceed with our company registration/ amendment/ renewal etc. services, the consultation fees 
paid can be fully deducted from the service charges, and you will only need to pay the remaining 
difference. We appreciate your understanding and support. 
 
 
 
此外，我司全体员工均严格遵守信息保密原则。未经客户授权，我们不会向任何第三方（除经济部、自

贸区管理局及相关注册/变更服务机构外）透露客户信息。 
Additionally, our entire team strictly adheres to confidentiality principles. Without prior client 
authorization, we will not disclose any information to third parties, except for the Ministry of Economy, 
free zone authorities, and other relevant registration/modification service entities. 
 
如有任何问题，欢迎随时与我们联系。 
If you have any questions, please feel free to contact us. 
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